
 

Zápisnica zo zasadnutia  Aktívu rodičov - členská schôdza združenia 
„Rodičia a priatelia Základnej školy Senec, Mlynská č.50“  

 
Registrovaného Ministerstvom vnútra Slovenskej republiky dňa 22.12.2015 pod číslom spisu VVS/1-900/90-27372, IČO: 30 803 411 

 
 

Miesto konania: ZŠ Mlynská č.50, 903 01 Senec 
Dátum a čas: 20.2.2019  o 18.00 
 
Prítomní:  PaedDr. Jana Tamašiová – riaditeľka školy, Tomáš Božik - predseda Aktívu rodičov ( AR), Ing. 

Martin Doršic-  podpredseda AR, 
  Zástupcovia jednotlivých tried podľa prezenčnej listiny  
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Organizovanie podujatí v 2.polroku šk.r. 2018/19 

o Športový deň (predpokladaný termín 25.5.2019) 
o Vzdelávanie rodičov, učiteľov a detí  
o Spolupráca na aktivitách celoškolského AR 

3. Návrhy na použitie finančných prostriedkov z prijatých 2% dane za rok 2018 
4. Vybavenie IKT učebne 
5. Posun začiatku vyučovania na 7:30 v šk.r. 2019/20 
6. Prenájom telocvične od Big Street Project 
7. Plavecký výcvik aj pre 1.ročník 
8. Výber príspevkov od rodičov do celoškolského AR 
9. Diskusia 
10. Záver 

 
1. Predseda Aktívu rodičov Tomáš Božik privítal prítomných rodičov a informoval ich, že pani 

Tamašiová, riaditeľka školy, sa zúčastní stretnutia rodičov cca o 18:30. Rodičia navrhli 
prediskutovať premiestnenie automatov z chodby I. stupňa ku šatniam. 
 
Po dlhej diskusii rodičov sa dohodlo nasledovné: 
 Presunúť automat spoločnosti Dallmayr ku šatniam a ponechať automat Rajo, ktorý deti z I. 

stupňa využívajú, 
 Ponechať zo 4 automatov iba 2 a kontrolovať sortiment (zástupcovia školy a rodičov by sa mali 

stretnúť a vybrať sortiment, ktorý by bol vhodný; vymeniť sladené nápoje za vodu). 
Pani Bertová následne navrhla, aby sa so spoločnosťami, ktoré prevádzkujú automaty, uzavreli nové 
zmluvy, aby sa mohli tieto zmluvy zverejniť.  
- Zistiť, ako je to so zmluvou uzatvorenou so spoločnosťou Dallmayr.  
- Zmluva so spoločnosťou Rajo je zverejnená na stránke školy. 
 
Predseda AR dal hlasovať o návrhu ponechať automat spoločnosti  Rajo na chodbe I. stupňa 
a presunúť automat Dallmayr ku šatniam.  
výsledok hlasovania :  
- Za:  ................počet podľa prezenčky 
- Proti: 0  
- Zdržalo sa: 0  
Návrh bude prednesený vedeniu školy, ktorá musí následne prerokovať zmenu s uvedenou 
spoločnosťou. 
 



 

2. Predseda AR informoval o termíne Športového dňa (ŠD), ktorý by sa mal konať 25.5.2019 – sobota a  
odovzdal slovo pani Szabóovej, ktorá má skúsenosti s organizáciou športového dňa. Andrea 
Szabóová informovala rodičov, ako prebieha ŠD.  
Deň pred konaním ŠD (cca o 16:00) sa pripravujú: 
- darčeky pre deti (ktoré dostanú po absolvovaní súťaží),  
- ceny pre súťažiacich - najlepšie futbalové mužstvo I. a II. stupeň + na súťaže, ktoré sa dajú 

vyhodnotiť, 
- tombola. 
Prosím rodičov,  

- ak má niekto možnosť prispieť nejakými drobnými cenami pre deti, ktoré budú súťažiť (kľúčenky, 
sladkosti, perá, ...) 

- ak má niekto možnosť zabezpečiť nejaký zaujímavý program (pominulé roky sme mali ukážku 
výcviku psov, hasičov, colníkov, ) napr.  Červený kríž, ukážky tanca, prezentáciu rôznych športových 
umení a iné, 

- ak má niekto možnosť prispieť do tomboly cenou, príp. finančne. (mali sme telefón, kolobežku, 
tablet, akumulátorový skrutkovač,  športové pomôcky, hodiny angličtiny, rôzne firemné balíčky, 
plyšového medveďa, ...) 
 
Športový deň sa začína cca o 8:30, rodičia ktorí to zabezpečujú organizačne, 7:30. 
Pripravujú sa stanovištia, priestor na robenie hot-dogov, na registráciu súťažiacich, bufet, rozkladaju 
sa stoly a lavice a iné.  
Počas súťaženia sa varí guláš a sú sprievodné akcie. 
Počas dňa budeme potrebovať pomoc rodičov: 

- pri registrácii – 4 mamičky – hlavne ráno, keď budú deti prichádzať a okolo 11:00, keď budú končiť 
súťaže, 

- pri predaji hod-dogu – 2 mamičky, 
- pri predaji v bufete – čapovať kofolu a pivo - 3 rodičia,  
- pri varení  guláša  2-3 rodičia, 
- predaj tombolových lístkov  – 2 rodičia 
- niekto v pohotovosti, ak bude treba niečo dokúpiť – 1-2 rodičia, 
- vyhodnotenie súťaží – 1-2 rodičia 

 
Okolo 12:00-12:30 býva vyhodnotenie, potom tombola. Po skončení je takisto potrebná pomoc 
rodičov – poskladať stoly a lavice. 
 
Predseda AR ďalej informoval rodičov o možnosti zorganizovania rôznych vzdelávaní pre rodičov, 
učiteľov aj deti 
. 
. 
. 
.  
Pán Božik vyzval rodičov na spoluprácu pri organizovaní akcií a pri chode združenia –AR.  

 vedenie pokladne a vedenie účtovníctva, 
 organizovanie plesu – Mudráková , Paľov 2020, 
 vyhotovenie zápisnice na zasadnutiach – Kovářová 
  

Predseda AR poprosil rodičov, ktorí by mohli pomôcť pri chode združenia a organizovaní akcií, aby 
mu napísali na mail. 

3. Minulý rok sa na 2% z dane podarilo získať 4029,95 EUR.  
4. Pán Božik navrhol použiť tieto financie z 2%  na obnovu IKT učebne, v ktorej sú 8 ročné notebooky. 

Informoval rodičov, že má kontakt na jednu firmu, ktorá bude vyraďovať staršie počítače. Poprosil aj 
rodičov, že ak by mali kontakt na nejakú firmu, ktorá si bude obnovovať počítačovú techniku, aby mu 
dali vedieť.  
Pani riaditeľka informovala, že bola na prezentácii systému, ktorý pozostáva z jedného hlavného 
počítača pre učiteľa a žiaci majú len monitor. Učiteľ na svojom monitore vidí, čo žiaci robia, vie ich 
kontrolovať, pomáhať. Systém  stojí 10500 EUR. 



 

Pán Božik si zobral na starosť vybavenie IKT učebne počítačmi a bude rodičov informovať na 
ďalšom stretnutí.  

5. Z dôvodu nariadenia vlády, že od septembra budú obedy pre žiakov zdarma, škola predložila návrh, 
aby sa vyučovanie posunulo na 7:30. Tým by sa posunulo vydávanie obedov o 30 min skôr. Pani 
riaditeľka vysvetlila, že pani kuchárky chodia na 6:00 a majú 8 hodinový pracovný čas a nie je šanca, 
aby sa za 2 hodiny stihli vydať 800 obedov, aj keď sa príjmu nové posily do kuchyne.  
Po búrlivej diskusii a rôznych návrhoch (skrátiť veľkú prestávku- nie je to možné – potrebná 
psychohygiena, kuchárky by začínali neskôr- nestihlo by sa uvariť, ...) sa rodičia uzniesli, že 
s posunutím vyučovania na 7:30 nesúhlasia. 
Pani riaditeľka ešte informovala, že budúci týždeň majú riaditelia škôl stretnutie s predstaviteľmi 
mesta  a bude sa prerokovávať ako vyriešiť túto situáciu. 
 
Predseda AR dal hlasovať o návrhu posunúť vyučovanie z 8:00 na 7:30 hod.  
výsledok hlasovania :  
- Za:  0 
- Proti:  
- Zdržalo sa: 0  
Rodičia jednoznačne  nesúhlasia s posunutím vyučovania z 8:00 na 7:30 hod. 
 
Podpredseda AR napíše list na vedenie školy, aby pani riaditeľka na stretnutí s predstaviteľmi mesta 
mohla argumentovať s tým, že rodičia nesúhlasia, aby sa začiatok vyučovania posunul na 7:30. 
 

6. Predseda AR predniesol návrh školy na prenájom telocvične Big street projekt, ktorá sa nachádza vo 
vzdialenosti cca 400 m od školy. Návrh bol prednesený vzhľadom na problematickú situáciu 
s telocvičňou, ktorej priestory nie sú dostatočné na taký veľký počet žiakov. Jednalo by sa o 
prenájom na dva mesiace (marec a apríl) a chodili by tam tretie a štvrté ročníky. Celková suma je 
2400 EUR a polovičku sumy by uhradila a škola a polovičku – 1200 EUR AR.  
Návrh rodičov bol, aby sa výučby v telocvični Big Street Project zúčastňovali žiaci druhého stupňa 
a nie I. stupňa, ktorí majú plavecký. Pani riaditeľka teda navrhla, aby sa to bolo pre piaty a šiesty 
ročník.  
Predseda AR dal hlasovať o návrhu prispieť sumou 1200 EUR na prenájom telocvične Big Street 
Project pre  piaty a šiesty ročník. 
výsledok hlasovania :  
- Za:   
- Proti: 0  
- Zdržalo sa: 0  
Rodičia odsúhlasili príspevok 1200 EUR na prenájom telocvične Big Street Project pre  piaty 
a šiesty ročník v mesiacoch marec a apríl . 
 

7. Predseda AR predniesol návrh vedenia školy zafinancovať plavecký výcvik aj pre 1.ročník. Pani 
riaditeľka informovala, že škola  požiadala  BsK o príspevok na plavecký výcvik. Pani riaditeľka 
vyzvala rodičov, že ak by rodičia mali možnosť sprostredkovať lacnejšiu dopravu na plavecký 
výcvik, mohla by sa znížiť celková cena za plavecký. Po diskusii sa rodičia dohodli, že počkáme, 
či dostane škola dotáciu a tento návrh sa prerokuje na nasledovnom stretnutí.  

 

8. Pán Božik informoval rodičov o aktuálnom stave výberu príspevku do AR – 8675 EUR - 47 % 
(príloha č.1). Prebiehala diskusia ako zvýšiť počet rodičov, ktorí zaplatia príspevok – návrh poslať 
správu prostredníctvom Edupage, návrh – príspevok by mohli vyzbierať v hotovosti aj zástupcovia 
jednotlivých tried na triednom stretnutí – aby sa tým nezaťažovali triedni učitelia.  
Pani Bertová navrhla, aby sa vo vestibule zriadila nástenka AR, kde by sa prezentovalo, čo robí Aktív 
rodičov a na čo sa používajú financie, a iné. 
 



 

Rodičia s návrhom pani Bertovej súhlasili a poverili ju vyhotovením nástenky vo vestibule aj  
nástenky na chodbe pri večernej družine.  
 

9. Pán Doršic ukázal rodičom návrh na uzamykateľný  prístrešok na bicykle, ktorý by bol umiestnený 
na mieste, kde sú stávajúce stojany na bicykle. Vyzval rodičov, ktorí by mali možnosť dať naceniť 
uvedený prístrešok, pošle im mail s nákresom a všetkými údajmi. 
Prebiehala diskusia o brigáde, na ktorej by sa pokračovalo v natieraní oplotenia školy. Rodičia sa 
dohodli na termíne 13.4.2019 – info mailom a cez Edupage. 
Rodič sa pýtal pani riaditeľky, ako  má postupovať, keď si chce pozrieť písomku, ktorú písalo jeho 
dieťa – dohodnúť sa s učiteľom na stretnutí a s ním si pozrieť písomku,  nie je možné písomku  
zobrať domov. 
Rodič informoval, že ich trieda dosahuje dosť zlé výsledky v cudzom jazyku, priemer písomiek 3. 
Pýtal sa, či je nejaký jednotný postup pri kontrole opravenej písomky v triede.  
Pani riaditeľka, vysvetlila, že nie je jednotný postup, podľa ktorého učitelia postupujú. 
Pani Bertová sa pýtala, či sa nebudú skrinky pre prvákov dávať späť na chodbu prvákov – nie, ďalej 
sa pýtala na to, či bude môcť rodič prváka chodiť s ním do triedy len prvé dva týždne, ako to bolo po 
minulé roky – áno, len prvé dva týždne. 
Prebiehala ešte debata o tom, že veľa zástupcov rodičov z jednotlivých tried  nemá mailové adresy 
rodičov z ich triedy. Bol návrh, aby sa na prvom triednom aktíve napísal zoznam rodičov 
s informáciou, že rodičia súhlasia so zasielam mailov od ich triedneho zástupcu a zapíšu mailovú 
adresu. 

 
 

Nasledujúce stretnutie celoškolského AR bude ................  
 

Tomáš Božik 
Predseda AR 

 
Zapísala: Andrea Szabóová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

Príloha č.1 
 

ČLENSKÝ PRÍSPEVOK DO AR 2018/2019 
  

STAV K 20.2.2019 

Trieda                     Spolu  Žiakov Žiakov % 

  9.18 10.18 11.18 12.18 1.19 2.19 3.19 4.19 5.19 6.19 zaplatené v triede zaplatilo zaplatilo 

1. A   270 € 50 €               320,00 € 21 13 62% 

1. B   330 € 50 €               380,00 € 22 16 73% 

1. C   265 € 75 €               340,00 € 21 14 67% 

1.D   330 € 45 €               375,00 € 21 16 76% 

1.E   345 € 25 €               370,00 € 18 15 83% 

2.A   280 € 25 €               305,00 € 21 13 62% 

2.B   280 € 20 €   25 € 20 €         345,00 € 23 15 65% 

2.C   80 € 20 €               100,00 € 24 5 21% 

2.D 20 € 290 € 25 € 20 €             355,00 € 21 15 71% 

2.E   70 € 25 €   25 € 70 €         190,00 € 22 8 36% 

3.A   250 € 65 €               315,00 € 21 13 62% 

3.B   95 € 25 €   25 €           145,00 € 24 7 29% 

3.C 25 € 90 € 20 €               135,00 € 19 6 32% 

3.D   75 € 45 €   75 € 100 €         295,00 € 24 12 50% 

4.A   200 € 50 €               250,00 € 23 10 43% 

4.B   210 € 70 € 50 € 25 €           355,00 € 24 15 63% 

4.C   310 € 25 € 20 € 65 € 25 €         445,00 € 26 19 73% 

4.D   170 € 25 €   25 € 25 €         245,00 € 24 10 42% 

5.A   225 €     25 €           250,00 € 27 10 37% 

5.B 50 € 250 €                 300,00 € 27 14 52% 

5.C 50 € 145 € 40 €     45 €         280,00 € 24 12 50% 

6.A     475 € 25 €             500,00 € 27 20 74% 

6.B   25 € 200 €   20 €           245,00 € 26 10 38% 

6.C   170 €                 170,00 € 22 7 32% 

6.D   120 € 25 €   50 €           195,00 € 21 8 38% 

7.A   175 €       20 €         195,00 € 22 8 36% 

7.B   200 € 75 €               275,00 € 20 11 55% 

7.C   125 € 50 €     25 €         200,00 € 20 8 40% 

7.D   50 €                 50,00 € 18 2 11% 

8.A   100 € 25 €               125,00 € 25 5 20% 

8.B   295 € 25 €   25 €           345,00 € 27 14 52% 

9.A   70 €     25 €           95,00 € 18 4 22% 

9.B   35 € 25 €     25 €         85,00 € 22 4 18% 

9.C   100 €                 100,00 € 18 4 22% 

 SPOLU 145,0 € 6 025 € 1 625 € 115 € 410 € 355 € 0 € 0 € 0 € 0 € 8 675,00 € 763 363 48% 

 
 
 
 
 
 

 



 

 
Členskej schôdze sa zúčastnili členovia združenia podľa pripojenej prezenčnej listiny. Členskú 
schôdzu otvoril predseda združenia Ing. Róbert Szabó. 
Za zapisovateľa bola jednohlasne zvolená Mgr. Andrea Szabóová a za overovateľa Petra Kovářová. 
Predseda združenia oboznámil členov združenia s programom schôdze: 
 

1. Otvorenie 
2. Aktuálne informácie riaditeľky školy  
3. Informácia o stave financií 
4. Voľba predsedu a podpredsedu združenia 
5. Diskusia 
6. Záver 

 
1. Predseda združenia Róbert Szabó  privítal  prítomných rodičov, riaditeľku školy Mgr. Janu 

Tamašiovú a odovzdal jej slovo.   
 

2. Riaditeľka školy informovala rodičov o aktuálnych školských témach ako aj o výsledkoch 
inšpekcie, ktorá skonštatovala, že všetky opatrenia boli splnené. Aj napriek veľkej snahe 
stabilizovať pedagogický kolektív, nastali nejaké výmeny učiteľov. Pani riaditeľka informovala, 
že neustále pracujú  s učiteľmi, hlavne s učiteľmi jazykov, aby sa vzdelávali a neustále 
zlepšovali.  
Pani riaditeľka informovala rodičov aj o testovaní piatakov. V Mat +8,5% a  SJ 5,6% nad 
celoslovenským priemerom (celoslovenský priemer klesol o 15% oproti minulému roku). 
 

3. 
 
 

Predseda AR informoval prítomných, že 18.12. 2018 sa konali na škole Vianočné trhy. Keďže 
trhy boli pripravované v spolupráci s ŠKD, zisk 522 EUR, pôjde na nákup pomôcok do ŠKD. 
Výber členského príspevku k 18.1.2019 bol  44% - 8 030 EUR (príloha č.1). Celkový príjem  2% 

z dane za rok 2018  bol 4029,95 –musí sa schváliť, na čo sa použije. 

4. Voľba predsedu a podpredsedu združenia sa konala podľa stanov združenia. Za členov 
volebnej komisie boli jednohlasne zvolení - JUDr. Bernadeta Mudráková, Ing. Martin Musil a 
Andrej Vražda. 
Na funkciu predsedu združenia kandidovali 3 kandidáti : 

1. Mgr. Ján Paľov,  
2. Tomáš Božik, 
3. Barnabáš Bott. 

Všetci traja kandidáti sa predstavili. Následne sa kandidát Barnabáš Boot vzdal svojej 
kandidatúry. 
V tajných voľbách získal Ján Paľov 10 hlasov a Tomáš Božik 14 hlasov. 
 
Na funkciu podpredsedu kandidovali 2 kandidáti : 

1. Ing. Martin Doršic ,  
2. Barnabáš Bott. 

Po predstavení kandidátov prebehla tajná voľba. V tajnej voľbe získal Martin Doršic 13 hlasov 
a Barnabáš Bott 11 hlasov.  
Volebná komisia v zložení JUDr. Bernadeta Mudráková, Ing. Martin Musil a Andrej Vražda 
skonštatovala, že voľby prebehli v zmysle stanov združenia a zvolení boli: 

 za predsedu združenia - Tomáš Božik, nar. 7.12.1981, bytom Hrubý Šúr 180, 903 01   



 

 za podpredsedu -  Ing. Martin Doršic –  nar. 13.11.1972, bytom Tureň 410, 903 01  
 
Róbert Szabó zagratuloval novému predsedovi aj podpredsedovi združenia a dohodli sa na 
odovzdaní kompletnej agendy združenia. 
 

5. Rodičia diskutovali o tom, ako sa bude riešiť situácia s bicyklami pred školou, keďže minulý  
rok boli nejaké bicykle odcudzené. Návrh bol urobiť nejaký prístrešok, uzamknutú 
konštrukciu, kde by bicykle boli uzamknuté, príp. kamerový systém. Pán Doršic sa ponúkol, že 
navrhne prístrešok a následne sa návrh prediskutuje s vedením školy.  
Rodičia otvorili tému automatov na chodbe pri prváckych triedach. Bude sa riešiť na ďalšom 
stretnutí. 

 

Rodičia sa dohodli na nasledujúcom stretnutí združenia 20.2.2019 o 18:00. 
Róbert Szabó poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie.  
 
   

   
Zápisnica spísaná zapisovateľkou Mgr. Andreou Szabóovou     
 
 
................................................. 
 
 
Zápisnica overená overovateľkou Petrou Kovářovou 
 
 
...............................................     
 
 
 
 
V  Senci 28.1.2019 

 
   
 
 
Príloha č.1 

Trieda Suma Počet žiakov zaplatilo v %   Trieda Suma Počet žiakov Zaplatilo v % 

1. A 320,00 € 21 13 62%   5.A 225,00 € 27 9 33% 

1. B 380,00 € 22 16 73%   5.B 300,00 € 27 14 52% 

1. C 340,00 € 21 14 67%   5.C 235,00 € 24 10 42% 

1.D 375,00 € 21 16 76%   6.A 500,00 € 27 20 74% 

1.E 370,00 € 21 15 71%   6.B 245,00 € 26 10 38% 

2.A 305,00 € 21 13 62%   6.C 170,00 € 22 7 32% 

2.B 300,00 € 23 13 57%   6.D 145,00 € 21 6 29% 

2.C 100,00 € 24 5 21%   7.A 175,00 € 22 7 32% 

2.D 355,00 € 21 15 71%   7.B 275,00 € 20 11 55% 



 

2.E 95,00 € 22 4 18%   7.C 175,00 € 20 7 35% 

3.A 315,00 € 21 13 62%   7.D 50,00 € 18 2 11% 

3.B 120,00 € 24 6 25%   8.A 125,00 € 25 5 20% 

3.C 135,00 € 19 6 32%   8.B 345,00 € 27 14 52% 

3.D 145,00 € 24 6 25%   9.A 95,00 € 18 4 22% 

4.A 250,00 € 23 10 43%   9.B 60,00 € 22 3 14% 

4.B 355,00 € 24 15 63%   9.C 100,00 € 18 4 22% 

4.C 355,00 € 26 15 58%             

4.D 195,00 € 24 8 33%             

SPOLU 4 810 € 
     

3 220 € 
 

 

      


